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Szanowny Panie prezydencie,
W związku z cięciami jakie zapowiada Pan na 2020 rok oraz wspominaną tak często fatalną sytuacją finansową miasta stosuję intrygujące
mnie zapytanie:
1. Jaki jest dokładny koszt przebudowy skweru przy ul. Pocztowej wraz z dokumentacją projektową wykonaniem itd.?

Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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